
Protokół Nr 43/2013 

 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 19 grudnia 2013 r.  godz. 14.00  

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Zbigniew Moskalewicz. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 20 grudnia 

2013 r. w sprawie: 

 

- Przyjęcia „Planu pracy Rady  

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

na 2014 r.”  

 

  

- zm. uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli i preliminarza 

wydatków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

na 2014 r.  

 

- ustanowienia roku 2014 „Rokiem 

Denkowa”;  

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie określenia 

zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy; 

 

 

- wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania finansowego Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski;  

 

 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie 

jednogłośnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

stosunkiem głosów: 3 - za, 4 – wstrzymujące 

się i przy jednym głosie przeciwnym – 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie 

jednogłośnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II.  

- uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec  Świętokrzyski na 2014 r. 

(po korekcie) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na lata  2014 – 2023;  

 

 

 

 

 

- niezrealizowanych kwot wydatków 

zamieszczonych w budżecie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2013 rok, 

które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego;  

 

 

Sprawy różne:  

 

- wniosek Radnego Wł. Sajdy,  

aby poprzez Straż Miejską dotrzeć  

do wszystkich właścicieli psów  

na terenie miasta i przekonać ich  

do zarejestrowania swojego psa 

poprzez tzw. „numerek aluminiowy”  

Uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta –  

p. Elżbieta Pichór. Pani Pichór powiedziała, 

że przedłożony projket uchwały różni się  

od projektu uchwały zawartego  

w materiałach przekazanych Radnym RM  

tj. „Projekcie budżetu miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na 2014 r.” z 15 listopada 

2013 r., przede wszystkim w pozycji 

„Opłata od posiadania psów” polegająca  

na wykreśleniu dochodu w kwocie  

124.800 zł. Konsekwencją tego postępo-

wania jest zmniejszenie wydatków 

związanych z Programem opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski o taką samą 

wartość.   

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

stosunkiem głosów: 4 – za, 4 – 

wstrzymujące się, przy braku głosów 

przeciwnych pozytywnie zaopiniowali 

przedmiotowy projekt uchwały  

(w załączeniu do protokołu). 
 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

stosunkiem głosów: 4 – za, 4 – 

wstrzymujące się, przy braku głosów 

przeciwnych pozytywnie zaopiniowali 

przedmiotowy projekt uchwały  

(w załączeniu do protokołu). 
 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie 

jednogłośnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

 

 

 

Obecny na posiedzeniu komisji Zastępca 

Naczelnika Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej UM – p. Z. Bień poinformował 

– w kwestii zgłoszonego wniosku przez 

Radnego Wł. Sajdy - iż Gmina nie ma 

takiego prawa, ponieważ nie istnieją w tej 



w Urzędzie Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego”;  

 

 

 

 

 

 

 

 

- propozycje do planu pracy Komisji 

Samorządowej Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na 2014 r.  

 

 

 

- pismo Wydziału Spraw 

Obywatelskich UM w sprawie Pana 

Gorańskiego Anatolija, który zwrócił 

się do władz polskich o możliwość 

osiedlenia się  - w ramach repatriacji – 

na terenie RP. 

 

 

 

 

 

 

- Radny Z. Moskalewicz poruszył 

kwestie ładu i porządku na Targowisku 

Miejskim w świetle ostatnich zmian 

personalnych i organizacyjnych  

w tej jednostce.  

kwestii uregulowania ustawowe. Jeżeli tylko 

pojawią się takie unormowania, to gmina 

niezwłocznie przystąpi do działań mających 

na celu uporządkowanie spraw rejestracji 

psów w mieście.  

W związku z powyższym wniosek Pana 

Radnego Wł. Sajdy został uznany przez 

członków komisji w chwili obecnej  

za bezprzedmiotowy.  

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Z. Moskalewicz poprosił członków 

komisji o przygotowanie – na kolejne 

posiedzenie - propozycji do planu pracy 

komisji na 2014 r.  

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM  

po zapoznaniu się z przedmiotowym 

pismem jednogłośnie stwierdzili, iż nie 

widzą możliwości osiedlenia się Pana 

Anatolija Gorańskiego wraz z rodziną  

na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski.  

Gmina Ostrowiec w chwili obecnej nie jest 

w stanie spełnić wszystkich wymogów, 

które są konsekwencją  wyrażenia 

pozytywnej opinii w tej sprawie. (pisma  

w załączeniu do protokołu).  

 

Radny Z. Moskalewicz powiedział,  

że obecnie trudno mówić o jakimkolwiek 

porządku na targowisku: zablokowane 

przejścia komunikacyjne pomiędzy 

stoiskami, 32 miejsca postojowe zajęte pod 

handel choinkami. Radny Moskalewicz 

powiedział, że zasadnym będzie ujęcie  

w planie pracy komisji na rok 2014 punktu 

poświęconemu temu zakładowi budże-

towemu. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono.  

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

Protokołowała:                                                Przewodniczył: 

 

mgr Eliza Kaniewska                                               Przewodniczący Komisji Samorządowej RM 

                                                           mgr Z. Moskalewicz 


